
Лајчак: Мора се наћи рјешење
за  босанскохерцеговачку
имовину

Високи  представник  и  специјални  представник  ЕУ,  Мирослав
Лајчак, данас је одржао радни састанак са предсједавајућим
Савјета  министара  БиХ,  Николом  Шпирићем,  на  којем  је
разговарано о актуелним питањима која треба да се нађу на
дневном реду Савјета министара.

Високи представник/специјални представник ЕУ и премијер Шпирић
су разговарали о томе како ће земља испунити институционалне и
законодавне захтјеве који су утврђени у Мостарској декларацији
и Акционом плану о реформи полиције.

Високи представник је нагласио да процес, који су договорили
политички лидери БиХ, морају водити институције ове земље.
Високи  представник/специјални  представник  ЕУ  је  обавијестио
премијера Шпирића да су Канцеларија специјалног представника
ЕУ  (ЕУСР),  Полицијска  мисија  ЕУ  (ЕУПМ)  и  САД  спремни  да
посматрају  овај  процес,  како  је  то  навео  комесар  ЕУ  за
проширење, Оли Рен. Прошле седмице, комесар Рен је позвао ЕУСР
и  ЕУПМ  да  прате  израду  законодавства  у  вези  са  реформом
полиције како би се осигурало да су испуњена три принципа ЕУ.

Такође је разговарано о покретању процеса који ће коначно
довести до споразума о власништву и кориштењу државне имовине.

“Управни одбор Савјета за имплементацију мира ми је дао упуте
да предузмем све потребне мјере како би ово питање напокон
било  ријешено”,  рекао  је  високи  представник/специјални
представник ЕУ премијеру Николи Шпирићу на састанку који је
данас одржан у Сарајеву.
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Високи представник/специјални представник ЕУ и премијер су се
сложили да је потребно постићи напредак у преносу имовине која
се користи у одбрамбене сврхе, као што се то захтијева у
Закону о одбрани БиХ.

Надаље,  констатовано  је  да  се  мора  кренути  напријед  са
процесом преноса имовине која се користи у одбрамбене сврхе, а
који су државни и ентитетски премијери договорили у јулу ове
године.


